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Planerad utredning om upprustning eller nybyggnad av 
simhallar ska innehålla deltagande av Södertörns Simsällskap, 
simhallar som möjliggör tävlingar samt alternativet att bygga 
en 50-metersbassäng – svar på medborgarförslag

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Med hänvisning till kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 
16 januari 2020 anses medborgarförslaget besvarat.

Beskrivning av ärendet
I ett medborgarförslag skriver Rickard Gunnarsson om bristen på simanläggningar 
i Huddinge. Förslagsställaren framför flera argument kring skolsim, 
föreningsverksamhet och folkhälsa. Resonemanget utmynnar i tre konkreta 
punkter:
”Den planerade utredningen om upprustning eller nybyggnad av simhall som ska 
göras bör omfatta följande:

1. Södertörns simsällskap erbjuds att aktivt delta i utredningen och att 
föreningens behov beaktas.

2. Möjligheten att åtminstone en av kommunens simhallar i framtiden 
möjliggör genomförande av tävlingar.

3. Alternativet att bygga en 50-metersbassäng utreds.”

Förslaget har varit på remiss hos kultur- och fritidsnämnden. 

Remissinstansens synpunkter
Förslaget har varit på remiss till kultur- och fritidsnämndens (för hela remissvaret, 
se bilaga 1). Nedan sammanfattas kultur- och fritidsnämndens remissvar 
motsvarande punkterna i medborgarförslaget,

1.  Att få med konstruktiva synpunkter i planeringsarbetet är välkommet men 
måste vara av sådan karaktär att de stämmer överens med generella krav 
inom sporten snarare än en enskild förenings behov.
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2. Att genomföra tävlingar är önskvärt men bedöms i hög grad vara beroende 
av att punkt 3 i förslaget genomförs.

3. Kultur- och fritidsförvaltningen har gjort en utredning om tillgången på 
simhallar i kommunen. Nu pågår arbetet med ägarfrågan och lokalisering. 
Bedömningen är därför att avvakta resultatet av utredningen innan 
ytterligare steg kan tas. 

Kultur- och fritidsförvaltningen menar att regional samverkan är nödvändig för 
det fortsatta arbetet gällande det specifika behovet av en 50-meters bassäng. I 
synnerhet behöver detta samarbete ske med södertörnskommunerna.

Förvaltningens synpunkter
En utredning om privat eller kommunalt ägande pågår. Därefter kommer en 
lokaliseringsutredning att göras.
En fortsatt utredning får ge svar på om en 50 meters bassäng kan inrymmas i 
budget för ny simhall. När utredningen gällande ny simhall kommer till nästa 
skede kommer kultur- och fritidsförvaltningen informera Södertörns Simsällskap i 
frågan.  

Ekonomiska och juridiska konsekvenser
Förslaget till beslut innebär inga ekonomiska eller juridiska konsekvenser. Om 
utredningen visar på att en simhall ska byggas kommer projektet att hanteras inom 
den ordinarie budgetprocessen eftersom projektet förutsätter att investeringsmedel 
avsätts. 

Camilla Broo
Kommundirektör

Ralph Strandqvist
Tf. ekonomidirektör

Bilagor
Bilaga 1: Medborgarförslag
Bilaga 2:     Kultur- och fritidsnämndens remissvar 

Beslutet ska skickas till 
Förslagsställaren
Kultur- och fritidsnämnden
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